
         

                                                                 
 
KIWANIS VEENDAM Notulen vergadering 12 juni 2024               
 
Inloop:       19.45 uur  
Aanvang: 20.00 uur   
Locatie:  Java  

 
1. Opening om 20.00u 

a. Ingekomen stukken en afmeldingen 
Afmeldingen van: Eric, Karin, Kevin, Edwin, Alida, Janine 
Afwezig zonder afmelding: Gerard 
Edwin zal de komende tijd vaker afwezig zijn in verband met de stage periode van Marlies voor haar 
opleiding tot verloskundige. 

2. Notulen vorige vergadering (8 mei 2024) 
Geen op- en aanmerkingen over de notulen 

3. Evaluatie golfclinic 31 mei jl. 
Leuke locatie en een gezellige nazit.  

4. BBQ 28 juni as. 
Er is één afzegging in verband met vakantie. Dus dat wordt een mooie grote opkomst. Iedereen is welkom 
vanaf 18.00u. Er is live muziek geregeld. 

5. Sightseeing Run 6 juli as.  
Vergunning is geregeld. Er zijn 4 professionele verkeersregelaars en 6 vrijwilligers uit de club. Er is nog een 
extra verkeersregelaar nodig. Daarnaast zijn er ook nog 13 vrijwilligers nodig. Dus vraag je partner, familie en 
meld je aan bij André. Hessel, Marja, Anneke en Wim worden in de vergadering nog aangemeld als 
vrijwilligers. 
Er zijn op dit moment 134 aanmeldingen en Hoi Pippeloi staat als school op nummer 1. Bij de aanmeldingen 
zijn 50 kinderen. 
De Brandweer zal ergens op de route met een waterboog gaan staan, de STAR is onderdeel van de route, het 
waterschap zorgt voor water en de dansschool zal in VanBeresteyn of op het Museumplein een optreden 
verzorgen. 

6. Stichting Kiwanis activiteiten 
De toegezegde donatie voor de stichting in Ghana wordt uitgevoerd. 
Er is onlangs 3000 euro gestort vanuit de wijnactie en 4500 vanuit de houtgroep. 
André wil proberen om de houtgroep nieuw leven in te blazen. 
Harrobs school: er zou nog een terugkoppeling komen van Ina met betrekking tot de periodieke donaties ten 
behoeve van de Harrobs school. Fiscaal is dit toegestaan. Omdat onder deze voorwaarde de vorige keer 
positief gestemd is over de bijdrage kan dit toegezegd worden. Voorstel van Ina in deze is wel om in het 
vervolg dergelijke vergelijkbare donaties per doel te beoordelen en niet standaard hierin mee te gaan omdat 
het fiscaal is toegestaan. 

7. Ledencommissie 
De ledencommissie dient nog weer bij elkaar te komen binnenkort. Er was nog één openstaand voorgesteld 
nieuw lid. Hierover dient nog officieel terugkoppeling gegeven worden. 

8. Rondvraag 
Richard: De SSR gaat ook door het Ondernemershuis en daar zal ook iets ludieks neergezet worden voor de 
deelnemers. Hij zal hierover contact zoeken met de organisatie. 
John: Vraagt of de aanmelding voor het zeilweekend is gesloten. Dat is inderdaad het geval. 
Ina: Heeft de formulieren voor de KvK wijziging meegenomen. Deze kunnen worden ondertekend. 



Angelina: Vraagt aandacht voor de sportactie die Rabobank op het moment heeft. Kinderen in de leeftijd van 
10 tot en met 20 jaar kunnen in aanmerking komen voor een eenmalige bijdrage van 125 euro als ze een 
jongerenrekening bij de Rabobank hebben of openen en een abonnement bij een sportclub hebben of 
nemen. Inmiddels is het linkje naar de actie ook via de whatsapp groep gedeeld. 

9. Wel en wee: Geen punten 
10. Bestuursverkiezing 

Met een hele spannende bingo weet Mark 3 nieuwe bestuursleden om zich heen te verzamelen. Dit zijn 
Richard als penningmeester, Karin als secretaris en Rutger als elect. Een mooi team dat vanaf oktober van 
start kan gaan. 
 

  

 


